
Zápisnica 
zo 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Batizovciach, 

konaného dňa 27.10.2011 
 
Čas konania: začiatok 16.30 hod. 
  ukončenie 00.30 hod. 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Program: podľa prílohy 
 
 
K 1) Otvorenie 
 
Ivan Čičmanec, starosta obce - otvoril zasadnutie a privítal prítomných.  
 
 
K 2) Schválenie programu, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba 

návrhovej komisie  
  
Ivan Čičmanec 
- predložil návrh programu zasadnutia OcZ  
- určil: 

a) zapisovateľa: Anna Zacharová 
b) overovateľov: Milan Pastrnák, Ľubomír Šoltís 

- predložil návrh na:   
návrhovú komisiu v zložení: Ing. František Lizák, Mgr. Zuzana Pastrnáková 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák) 

   za návrhy: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
O udelenie slova a doplnenie programu požiadal p. Pavol Šoltýs 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák) 
  za návrh o udelenie slova: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
Pavol Šoltýs – uviedol, že obec Batizovce a obec Mengusovce sú zapísané v živnostenskom  
registri a obchodnom registri ako v.o.s. Bôrik, kde štatutári sú bývalí starostovia obcí - je 
potrebné rozhodnúť o ďalšom zotrvaní alebo zrušení spoločnosti.   
Ivan Čičmanec – navrhol zaradiť požiadavku P.Šoltýsa do programu zasadnutia. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák) 
  za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
 
 
K ) Bôrik v.o.s. – informácia o spoločnosti                 
 
Pavol Šoltýs – spoločnosť bola založená v r. 1993 na činnosti: spracovanie kameňa a štrku, 
nákup a predaj kameniva a štrku, výroba a predaj cementového tovaru, betónových zmesí 
a betónových výrobkov. Cieľom spoločnosti bolo sprivatizovať štrkopiesky. K privatizácii 
nedošlo a spoločnosť je do dnešného dňa len registrovaná bez vykonávania činnosti. Bol  
oslovený živnostenským úradom pretože je stále vedený ako štatutár spoločnosti.  Je potrebné 
urobiť zmenu týkajúcu sa štatutárov, nakoľko on už nie je starostom obce, alebo zrušiť 
spoločnosť. Štatutár z Mengusoviec – bývalý starosta Ing. P.Rattaj zomrel a súčasný starosta 
neprejavil záujem. 
Poslanci po vzájomnej diskusii dospeli k záveru, že je potrebné zistiť stanovisko OcZ 
Mengusovce a následne zvážiť zachovanie alebo zrušenie spoločnosti.  
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Ing. František Lizák – navrhol, že o situácii sa poradí so svojim právnikom.  
Návrh na uznesenie: Po prerokovaní s právnikom a predložení stanoviska OcZ Mengusovce 
predložiť návrh na nasledujúce zasadnutie OcZ. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák) 
  za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 
 
 
K 3) Správa o kontrole plnenia uznesení prijatých OcZ  
 
Ing. Janka Jecušková, hlavná kontrolórka obce – uviedla, že písomný materiál bol 
poslancom doručený. Upozornila na uznesenia, ktoré nie sú splnené a tiež uviedla, že niektoré 
uznesenia sú ťažko kontrolovateľné, pretože tam chýba termín splnenia a nositeľ uznesenia. 
Bližšie informácie o uzneseniach môžu podať prítomní jednotliví nositelia, ktorí uznesenia 
zabezpečovali.  
Ing. Ján Hudák – upozornil na chybu v dátume v predloženom materiále. Ako člen stavebnej 
komisie informoval o plnení uzn.č.97/2011 – žiadosť A. Kiktovej na odpredaj pozemku 
parc.č.3200/5 – rajka. Komisia obhliadkou zistila skutkový stav pozemku a nenašla dôvod, 
ktorým by obec bola poškodená pri predaji. Navrhuje zriadiť vecné bremeno z dôvodu, že sa 
tam nachádza kanál na dažďovú vodu a odporúča OcZ pozemok predať. 
Návrh na uznesenie: OcZ súhlasí s odpredajom časti pozemku parc.č.3200/5 – rajka po 
predložení geometrického plánu, ktorý dá vypracovať žiadateľka na vlastné náklady. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák) 
  za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 
Ing. Patrik Františka - starosta by sa mal vyjadriť ku každému uzneseniu prijatému na 
predchádzajúcom zasadnutí a uviesť ako bolo uznesenie splnené, resp. prečo nebolo splnené.  
Chýba mu informácia o uzn. č.61/2011 týkajúce sa vyhlásenia súťaže na verejné obstarávanie 
na zrealizovanie kanalizačného zberača a prečerpávacej stanice na časť Hviezdoslavovej 
ulice. 
Ivan Čičmanec – projekt je spracovaný, čaká sa na vyjadrenie Východosl. energetiky na 
určenie bodu napojenia na el. energiu. 
Ing. Ján Hudák navrhuje zaradiť ako bod programu OcZ Správu o plnení uznesení. 
Ivan Čičmanec – podal správu k prijatým uzneseniam z predchádzajúceho zasadnutia OcZ: 
- zvolanie stretnutia so zástupcami PVS a.s. a PVPS a.s. Poprad k prejednaniu žiadosti pani 

M. Durániovej  - je pripravená informácia v bode Rôzne; 
- predložená štúdia ihriska na Štúrovej ulici – informácia bude v bode Rôzne; 
- anketa zostavená poslancami a smerovaná dotazmi na obyvateľov obce – nebola poslancami 

predložená. Poslanci predložili písomne svoje otázky na tomto zasadnutí OcZ. OcR spracuje 
otázky a pripraví materiál na zasadnutie OcZ; 

-  prejednanie možnosti dopravného značenia v obci  - zriadenie 2 prechodov pre chodcov – 
doručená odpoveď z VÚC, v zmysle ktorej je potrebné vypracovať projekt na vlastné 
náklady a následne zvolať kompetentných na prerokovanie. 
Ľubomír  Šoltís – navrhuje urobiť šetrenie a zistiť predbežné finančné náklady. 
Ing. František Lizák - navrhol opätovne žiadať VUC o vypracovanie projektovej 
dokumentácie a realizáciu nového dopravného značenia z dôvodu, že sa jedná o štátnu cestu. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák) 
  za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 
OcZ  predloženú správu o kontrole plnenia uznesení prijatých OcZ zobralo na vedomie.  
 
Ing. Janka Jecušková – predložila správu o kontrole  vykonanej v zmysle schváleného Plánu 
kontrolnej činnosti na I. polrok 2011 týkajúcej sa kontroly dotácie obce poskytnutej TJ 
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Družstevník Batizovce. Informovala o zistených nedostatkoch. Odporučila vypracovať návrh 
na opatrenia na odstránenie nedostatkov v termíne do 20.10.2011. Návrh zo strany TJ bol 
predložený k uvedenému termínu.  
OcZ  predloženú správu zobralo na vedomie.  
 
 
K 5) Správa o čerpaní rozpočtu obce za III. Q r.2011 
 
Ing. Mária Melicherová, ekonómka obce - skonštatovala, že písomný materiál bol 
poslancom doručený pred zasadnutím OcZ. Informovala o odchýlkach v rozpočte podľa 
jednotlivých položiek v príjmovej a výdavkovej časti a zdôvodnila ich prekročenie. 
Upozornila na jednotlivé položky, kde bolo čerpanie vyššie a preto je navrhovaná úprava 
rozpočtu. Materiál bol prerokovaný aj na zasadnutí finančnej komisie. Informovala tiež 
o vývoji podielových daní v rokoch 2009, 2010, 2011. 
Zároveň podala informáciu o návrhu úpravy rozpočtu na rok 2011 - 1.rozpočtové opatrenie 
starostu obce, kde došlo k presunu medzi jednotlivými položkami vo výške 650 € a 293  € bez 
navýšenia  príjmovej časti a zníženia výdavkovej časti.  
 
 
K 4) Prerokovanie a schválenie úpravy rozpočtu obce na rok 2011 – 4. rozpočtové 
opatrenie 

 
Ing.Mária Melicherová - predložila návrh na úpravu rozpočtu na rok 2011 – 4. rozpočtové 
opatrenie, ktoré sa týka úpravy položiek vo výdavkovej aj príjmovej časti. Materiál bol 
prerokovaný aj na zasadnutí finančnej komisie. 
Ing.Ján Hudák – ako predseda finančnej komisie uviedol, že komisia sa zaoberala 
jednotlivými položkami a k niektorým položkám boli vznesené pripomienky – upraviť výšku 
reprezentačného fondu a vypracovať zásady na jeho čerpanie; upraviť položku odmien 
a položky týkajúce sa PO – energie.  
Komisia odporúča OcZ, po vznesených pripomienkach a ich zohľadnení, schváliť 4. 
rozpočtové opatrenie. 
Navrhuje na zamedzenie ďalšej výstavby chatrčí v rómskej osade  fyzicky zamerať a označiť 
obecné a súkromné pozemky a vyčleniť z rozpočtu obce potrebné finančné prostriedky. 
Vyzvať vlastníkov súkromných pozemkov, na ktorých sú postavené chatrče, aby sa  spoločne 
s obcou snažili zabrániť ďalšej nelegálnej výstavbe, príp. navrhuje vytvoriť za týmto účelom 
spoločné združenie. Je potrebné robiť rázne opatrenia na odstránenie nelegálnych stavieb. 
Ivan Čičmanec – na 3 nelegálne stavby postavené na obecnom pozemku bolo vydané 
rozhodnutie na odstránenie stavby. O uvedenom probléme rokoval osobne s koordinátorom 
z kancelárie Úradu splnomocnenca vlády SR pre rómske komunity I.Mirgom, ktorý bol 
pozvaný aj na dnešné zasadnutie OcZ. K zahájeniu likvidácie chatrčí oslovil k súčinnosti aj 
políciu, požaduje pri akcii aj 100% účasť poslancov a tiež aj ochranu svojej rodiny a majetku. 
Poznamenal, že k uvedenému je potrebné požiadať okresný súd o výkon rozhodnutia. 
Ing. Ján Hudák –navrhol vyčleniť z rozpočtu obce z položky všeobecný materiál 2000 € na 
vytýčenie obecných pozemkov v rómskej osade. 
Ing. Patrik Františka – predložil návrh na navýšenie finančných prostriedkov pre materskú 
školu vo výške 8 200 €  na zakúpenie krájača zeleniny, didaktických pomôcok a na odmeny 
pre zamestnancov MŠ z položiek: odmeny obecný úrad a  reprezentačný fond. Ďalej navrhol 
navýšiť finančné prostriedky vo výške 2 700 € na zakúpenie el. panvice do MŠ z položky 
určenej na vybudovanie prečerpávacej stanice na Hviezdoslavovej ulici, nakoľko 
predpokladá, že sa stavba už v tomto roku nebude realizovať. 
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Ing. František Lizák  – informoval, že Dr. Cyril Hromník v minulosti vydal knihu „ Sloveni 
Slováci kde sú  vaše korene“. Niekoľko jej výtlačkov sám zakúpil  a poskytol bezplatne do 
obecnej knižnice. Nakoľko Dr. Hromník pripravuje ďalšie knižné vydanie, požiadal 
poslancov o sponzorský príspevok. 
Ing. Mária Melicherová – uviedla, že v zmysle platnej legislatívy obec nemôže poskytnúť 
dotáciu na tento účel. Je potrebné nájsť inú formu pomoci na vydanie knihy.  
Ing. Mária Melicherová – po zapracovaní pripomienok poslancov prečítala návrh na úpravu 
rozpočtu  4. rozpočtové opatrenie. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák) 
  za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 
 
 
K 6) Prerokovanie a schválenie návrhu VZN č.5/2011 o určení čiastočných úhrad  

v školských zariadeniach 
 
Ivan Čičmanec - uviedol, že návrh VZN bol zverejnený a doručený poslancom. Návrh bol 
spracovaný na základe oznámenia MŠ Batizovce o zmene finančných pásiem pre školské 
zariadenia s platnosťou od 1.9.2011. 
Návrh na uznesenie: OcZ schvaľuje VZN č. 5/2011 o určení čiastočných úhrad  v školských 
zariadeniach. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák) 
           za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
 
 
K 7) Prerokovanie a schválenie Štatútu krízového štábu obce Batizovce 
 
Mgr.Silvia Benková, zástupca starostu obce  – informovala o povinnosti obce vypracovať 
a schváliť Štatút krízového štábu obce Batizovce v zmysle zákona NR SR č.387/2002 Z.z. 
o riadení štátu v krízových situáciách mimo času vojny a vojnového stavu v rámci 
preneseného výkonu štátnej správy na obec. Písomný materiál bol poslancom doručený. Po 
návrhu OcR boli po dohode s veliteľom obecného hasičského zboru (OHZ) doplnení do 
krízového štábu  ďalší členovia z radov OHZ. 
Ing. Ján Hudák – navrhuje po osobných skúsenostiach doplniť do krízového štábu aj 
zástupcov organizácií v obci, hlavne z firmy Pyrobatys, ktorá má k dispozícií vozidlový park. 
Poslanci po vzájomnej diskusii nepodporili návrh J.Hudáka, nakoľko poskytnutie vozidiel 
v čase krízovej situácie je firme Pyrobatys uložená povinnosť poskytnúť vecné prostriedky 
v zmysle platnej legislatívy. 
Návrh na uznesenie: OcZ schvaľuje Štatút krízového štábu obce Batizovce. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák) 
  za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 1 (J.Hudák z dôvodu, že nie je zastúpená 

v krízovom štábe firma, ktorá má vozidlový park). 
 
  
K 8) Prerokovanie a schválenie Rokovacieho poriadku krízového štábu obce Batizovce  
 
Mgr. Silvia Benková – skonštatovala, že písomný materiál bol poslancom doručený. 
K predloženému návrhu neboli zo strany poslancov vznesené pripomienky. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák) 
           za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
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K 9) Rôzne 
 
Ivan Čičmanec informoval o došlej korešpondencii, rôznych činnostiach a aktivitách:  
- Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti Materskej školy 

Batizovce za šk.r.2010/2011. Vyjadrenie rady školy – súhlasné stanovisko. 
Soňa Chalásová, riaditeľka MŠ – informovala o spolupráci s obcou a vyslovila 
pripomienky k vzájomnej komunikácii s obcou. Oboznámila prítomných s aktivitami školy 
a s projektmi, do ktorých je MŠ zapojená. K vzneseným pripomienkam zaujala stanovisko 
ekonómka obce a vyvrátila niektoré tvrdenia riaditeľky. Zároveň vzniesla námietky 
k zápisnici z finančnej komisie, ktorú  predseda finančnej komisie predložil poslancom na 
zasadnutí OcZ.  

- Organizácia MŠ v šk. roku 2011/2012: počet detí 56, počet tried 3, počet učiteliek 6. 
OcZ predložený materiál zobralo na vedomie. 

- Ekospol Žilina – určenie výšky stočného na rok 2012. 
Návrh OcR – zvýšiť výšku stočného. Po prehodnotení výšky príjmov za stočné a výdavkov 
na prevádzku ČOV bolo skonštatované, že nie je potrebné navyšovať doterajšiu výšku 
poplatku 0,03385 €/m3.  

Poslanci navrhli odsúhlasiť stočné pre r.2012 vo výške 0,03385 €/m3. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák) 

                      za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
- Oznámenie o zmene sídla Súkromnej umeleckej školy Fantázia vo Svite. 
- Dodatok č.2 k Zmluve o zriadení spoločného obecného úradu – školského úradu Veľký 

Slavkov – doplnenie o ďalšieho účastníka zmluvy obec Štrbu. 
- Rozhodnutie Správy katastra Poprad o povolení vkladu vlastníckeho práva pre L.Balogha 

s manželkou. 
- Informácia o vykonaní kontroly na úseku hospodárskej mobilizácie v subjekte Obec 

Batizovce, pri ktorej nebolo zistené porušenie všeobecne záväzných právnych predpisov. 
- Vyjadrenie Rady školy pri ZŠ Batizovce k správe o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ 

v šk.r.2010/2011 – súhlasné stanovisko. 
- Uznesenie Okresného súdu Poprad v právnej veci navrhovateľa Pavla Omastu – pripustenie 

Obce Batizovce ako odporcu v 2.rade. 
 Poslanci zobrali na vedomie predložený materiál a navrhli starostovi uvedenú problematiku 

právne prešetriť a následne zaujať stanovisko.  
- Cenová ponuka na zimnú údržbu ciest v obci predložená PD Batizovce – cena za 1 hodinu 

práce traktorom 24,- €. 
 Ing. Patrik Františka  navrhuje rozšíriť ponuku a doplniť cenu aj za použitie ďalších 

mechanizmov v prípade snehovej kalamity – nakladač, nákladné auto. 
 Návrh uznesenia na schválenie cenovej ponuky:  

Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák) 
             za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
 Návrh uznesenia na uzavretie zmluvy s PD Batizovce:  

Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák) 
             za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
Mgr. Silvia Benková  
– informovala o výsledku stretnutia so zástupcami PVS a.s. Poprad a PVPS a.s. Poprad za 

účelom prešetrenia žiadosti p. Márie Durániovej o prekládku vodovodu – písomné 
stanovisko bolo zaslané právnej zástupkyni žiadateľky. 
Uvedenú informáciu zobralo OcZ na vedomie. 
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Ivan Čičmanec 
- predložil vypracovaný grafický návrh spolu s cenovou kalkuláciou štúdie ihriska na Štúrovej 

ulici, ktorý vypracovala komisia mládeže a športu pri OcZ. 
 Ľubomír Šoltís ako predseda komisie bližšie informoval o vypracovanom návrhu 

rekonštrukcie terajšieho ihriska na polyfunkčné ihrisko. Uviedol, že niektoré práce by mohli 
byť prevedené svojpomocne, čo by podstatne znížilo náklady na jeho rekonštrukciu.  

 Ing. Patrik Františka s Ing. Jánom Hudákom navrhli zatiaľ zrealizovať spevnenú plochu, 
aby sa ihrisko mohlo už v zime využívať ako klzisko. Odporučili starostovi osloviť osobu, 
ktorá by dohliadala nad vykonávaním týchto prác. 

 Poslanci schválili vykonanie prác  pre realizáciu podkladovej vrstvy ihriska v rámci 
čiastkovej rekonštrukcie horného ihriska. Zodpovedný: starosta obce a predseda športovej 
komisie; termín do 31.12.2011. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák) 

             za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
- Predloženie projektu Ministerstvu vnútra SR – žiadosť o dotáciu zo štátneho rozpočtu na 

zlepšenie materiálneho a technického zabezpečenia OHZ Batizovce. 
Projekt bude realizovaný na budúci rok, spoluúčasť obce – finančné prostriedky pôjdu 
z rozpočtu obce v r. 2012. 
OcZ zobralo predložený materiál na vedomie. 

- List Pavla Omastu vo veci správania sa poslanca Ing. Patrika Františku. 
OcZ zobralo list na vedomie. 

- Informácia o účasti starostu na mimoriadnom 22. sneme ZMOS v Bratislave. 
Mgr. Silvia Benková  
- informovala o cenovej ponuke, poskytnutí zľavy na zakúpenie vianočnej výzdoby a pláne na   

následné rozmiestnenie výzdoby v obci po jednotlivých uliciach. 
Ivan Čičmanec 
- oboznámil prítomných s pripravovanými akciami v obci: Batizovské vinobranie, Hľadáme 

talenty, vystúpenie FS Javorček. 
Ing. Mária Melicherová   
- uviedla, že spoločnosť Slovakia INN s.r.o. doručila pred zasadnutím OcZ zúčtovanie nájmu 

v kapitálových  investíciách. 
Nakoľko sa p. Nedoroščík, vedúci zariadenia nemohol zúčastniť zasadnutia OcZ, materiál 
bude prerokovaný za jeho účasti na nasledujúcom zasadnutí OcZ. 
 
 
K 10 Interpelácia poslancov, diskusia 
 
Ľubomír Šoltís 
- informoval o prečistení kanálov a potoka v obci členmi dobrovoľného hasičského zboru;  
- dňa 12.11.2011 sa vo Svite uskutoční 19. ročník halových MSR kolektívov mladých 

hasičov, kde sa zúčastnia aj naši členovia; 
- v rámci schváleného projektu a poskytnutých finančných prostriedkov sa v obci uskutočnilo 

preškolenie – základná príprava 19 členov obecného hasičského zboru. 
 
Ing. Patrik Františka 
- upozornil, že už týždeň pri Gancarčíka nesvieti svetlo;  

Ivan Čičmanec – uskutočnilo sa stretnutie s elektrikármi – oprava sa bude realizovať. 
- požiadal o informáciu, aké sa robia opatrenia v obci, nakoľko sa po obci pohybuje medveď; 

navrhuje požiadať o spoluprácu poľovnícke združenie v obci; 
- už v minulosti upozorňoval na potrebu riešenia likvidácie biologického odpadu v obci; 
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 Mgr. Silvia Benková – obec má spracované VZN, kde je uvedené, že tento odpad si má 
každý sám likvidovať kompostovaním. 

 Ing. Patrik Františka - nesúhlasí a navrhuje riešiť odvoz tohto odpadu prostredníctvom 
poľnohosp.družstva, prípadne skontaktovať sa s mestom Svit. 

- viac spropagovať občanom umiestnenie veľkoobjemového kontajnera na dvore obecného 
úradu; 

- vzniesol pripomienku k akcii „Mesiac úcty k starším“, ktorá sa konala v sále kultúrneho 
domu – nepáčilo sa mu, že bol zákaz vstupu rodičom, ktorých deti vystupovali v rámci 
kultúrneho programu; poslanci neboli pozvaní na túto akciu – v minulosti bola vznesená 
požiadavka, že poslanci sa majú zúčastňovať na obecných akciách;   
Ivan Čičmanec – ani v minulosti sa na túto akciu nepozývali poslanci, nevie o tom, aby bol 
niekto vyhodený zo sály. 

- upozornil na zgrupovanie rómskych občanov po 16.00 hod., ale aj po 22.00 hod. pred 
predajňou Jednoty – sú hluční, prevracajú nádoby na odpad; požiadal o informáciu, či sa dá 
s touto situáciou niečo robiť; 
Ivan Čičmanec – po obci sa pohybuje policajná hliadka, upozorní na túto skutočnosť 
riaditeľku Obvodného oddelenia vo Svite. 

- požiadal o možnosť nahliadnuť do faktúr za údržbu miestnych komunikácií – vysprávky; 
- starosta má právomoc presunu medzi jednotlivými položkami v rozpočte obce vo výške cca 

100 tis. Sk – domnieva sa, že došlo k porušeniu tejto právomoci a navrhuje schváliť 
uznesením od 28.11.2011 zníženie sumy do 1000 € presun medzi položkami a schváliť 
možnosť  nákupu tovaru len do výšky 335 €.  
Ing. Mária Melicherová – poslanci majú právo na zníženie sumy týkajúcej sa úpravy 
rozpočtu v rámci presunu medzi rozpočtovými položkami, ale nemôžu zasahovať do 
právomocí  starostu obce, nakoľko im zákon neumožňuje stanoviť akúkoľvek výšku sumy 
nákupov. Akýkoľvek nákup a služby sú limitované len schváleným rozpočtom obce. 
Kompetencie poslancov sú obmedzené na majetok obce a nakladanie s ním.   
Ing. Ján Hudák – návrh prerokovať na nasledujúcom zasadnutí OcZ.  

 
Mgr . Zuzana Pastrnáková  
- upozornila na problém detí pri odchode zo školy, kedy rómske deti napádajú ostatné deti. 
 
Ing. Ján Hudák 
- potvrdil problém s rómami pri predajni Jednota; 
- je potrebné upraviť kvetináče pri vstupe do cintorína; 
- pri vstupe do obce navrhuje osadiť tabuľu so znakom obce – privítací pútač; 
- navrhuje prijať uznesenie, že na základe vykonania zamerania obecných pozemkov budú 

zvolaní občania – vlastníci súkromných pozemkov, na ktorých sú postavené chatrče; 
- je potrebné uplatniť reklamácie na stav ciest na uliciach Nálepkova a Štúrova – horná časť; 
- požiadal o informáciu ako bola riešená reklamácia cesty pri rod. dome p. Sedláka na 

Nálepkovej ulici; 
Ivan Čičmanec – reklamácia nebola vybavená, pretože firma, ktorá to realizovala zanikla. 

- obecná rada je málo zásobovaná riešením situácií, ktoré je potrebné riešiť; jej členovia 
namietajú, že majú robiť zápis aj rokovať – navrhuje urobiť zmenu v Rokovacom poriadku 
OcR – doplniť, že zápis vykoná pracovník obce, ktorého určí starosta obce; 
Ivan Čičmanec - predchádzajúci členovia obecnej rady s tým nemali problém a zápisy robil 
vždy niektorý člen rady. 
Mgr. Silvia Benková - k uvedenej pripomienke poznamenala, že budú prehodnotené všetky 
možnosti. 
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Ing. Patrik Františka 
- vzniesol podozrenie, že jedna faktúra za údržbu - vysprávky miestnych komunikácií je 

predražená; robotníkov nikto pri práci nekontroloval, nie všade sa robil výrez asfaltu;  
Ivan Čičmanec – navrhuje P.Františkovi spoločné stretnutie so zhotoviteľom prác.  

- navrhol prijať uznesenie, ktorým OcZ ukladá hlavnej kontrolórke obce skontrolovať: 
1.  príjmy a výdaje z plesu za posledné 3 roky;  
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák) 

             za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
2. do najbližšieho zasadnutia OcZ pomer ceny z faktúry č.265/2011 s faktúrou za práce 
vykonané podľa výsledku verejnej súťaže na vykonanie vysprávky ciest; 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák) 

             za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
 
Ing. František Lizák  
- v okolí obce sa nachádzajú smetiská, je potrebné im venovať viac pozornosti. 
 
Mgr. Zuzana Pastrnáková  
- požiadala o informáciu, či obec využila príspevok na podporu nezamestnanosti na realizáciu 

opatrení na ochranu pred povodňami – prípadne či obec má vedomosť o tejto možnosti 
Ivan Čičmanec - obec má o tom informáciu, plánuje príspevok využiť v jarných mesiacoch. 

 
 
K 11 Návrh na uznesenie 
 
Mgr. Zuzana Pastrnáková prečítala prítomným poslancom návrh na uznesenia zo zasadnutia 
OcZ. 
Uznesenia zo 6. zasadnutia OcZ sú  neoddeliteľnou súčasťou tejto zápisnice. 
 
 
K 12 Záver 
 
Ivan Čičmanec ukončil zasadnutie OcZ poďakovaním prítomným za účasť. 
 
Poznámky:  
Súčasťou zápisu z rokovania OcZ je prílohová časť: 
- uznesenia 
- pozvánka 
- prezenčná listina 
- k bodom programu: 5  
 
V Batizovciach 03. 11.2011 
 
 
 
         Ivan  Č i č m a n e c  
                    starosta obce 
Overovatelia zápisnice:   Milan Pastrnák  

Ľubomír Šoltís 
 
Zapisovateľ:    Anna Zacharová   
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U Z N E S E N I A 
zo 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Batizovciach,  konaného dňa 27. 10. 2011 

 
 

Obecné zastupiteľstvo prijíma nasledovné uznesenia: 
 
 
K bodu 2. Schválenie programu, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba  

návrhovej komisie  
Uznesenie č.122/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
program zasadnutia OcZ. 
 
K bodu Bôrik v.o.s. – informácia o spoločnosti                 
Uznesenie č.123/2011 
Obecné zastupiteľstvo  navrhuje 
konzultáciu vo veci v.o.s. Bôrik a na základe právnej rady (právnik)  o jej výsledku 
informovať nasledujúce zasadnutie OcZ s prihliadnutím na uznesenie OcZ Mengusovce, ktoré 
je spoločníkom v.o.s. Bôrik. 
Z: F.Lizák          T: do nasledujúceho zasadnutia OcZ   
 
K bodu 3. Správa o kontrole plnenia uznesení prijatých OcZ  
Uznesenie č.124/2011 
Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie  
Správu o kontrole plnenia uznesení prijatých OcZ – č.2011/5. 
Uznesenie č.125/2011 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  
výsledky kontroly – dotácia obce Batizovce poskytnutá TJ „Družstevník“ Batizovce. 
Uznesenie č.126/2011 
Obecné zastupiteľstvo súhlasí  
s odpredajom časti pozemku parc.3200/5 – rajka p. Anne Kiktovej za podmienok, že 
žiadateľka na vlastné náklady spracuje nový geometrický plán, ktorý predloží OcZ.    
Uznesenie č.127/2011 
Obecné zastupiteľstvo odporúča starostovi 
opätovne žiadať VÚC odbor dopravy PSK o vypracovanie projektovej dokumentácie 
a následnej realizácie nového dopravného značenia v mieste autobusovej zastávky na štátnej 
ceste a v mieste križovania štátnej cesty a ulíc Družstevná a Hviezdoslavova z dôvodu 
bezpečného prechodu obyvateľov cez miestnu komunikáciu. 
T: 23.11.2011 
 
K bodu 4. Prerokovanie a schválenie úpravy rozpočtu obce na rok 2011 – 4. rozpočtové 
opatrenie 
Uznesenie č.128/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
úpravu rozpočtu obce na rok 2011 - 4. rozpočtové opatrenie.  
 
K bodu 5. Správa o čerpaní rozpočtu obce za III. Q r.2011 
Uznesenie č.129/2011 
Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie  
Správu o čerpaní rozpočtu obce za III.Q r.2011. 
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Uznesenie č.130/2011 
Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie  
rozpočtové opatrenie č.1 starostu obce. 
 
K bodu 6. Prerokovanie a schválenie návrhu VZN č.5/2011 o určení čiastočných úhrad  
v školských zariadeniach 
Uznesenie č.131/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
VZN č.5/2011 o určení čiastočných úhrad v školských zariadeniach.  
 
K bodu 7. Prerokovanie a schválenie Štatútu krízového štábu obce Batizovce 
Uznesenie č.132/2011  
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  
Štatút krízového štábu obce Batizovce. 
 
K bodu 8. Prerokovanie a schválenie Rokovacieho poriadku krízového štábu obce Batizovce  
Uznesenie č.133/2011  
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  
Rokovací poriadok  krízového štábu obce Batizovce. 
 
K bodu 9. Rôzne 
Uznesenie č.134/2011  
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  
pre rok 2012  cenu stočného vo výške 0,3385 €/m3. 
Uznesenie č.135/2011  
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 
Organizáciu MŠ v školskom roku 2011/2012. 
Uznesenie č.136/2011  
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 
zmenu adresy Súkromnej základnej umeleckej školy Fantázia.  
Uznesenie č.137/2011  
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 
Dodatok č.2 k Zmluve o zriadení spoločného obecného úradu – školského úradu Veľký 
Slavkov. 
Uznesenie č.138/2011  
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 
Rozhodnutie Správy katastra Poprad o povolení vkladu vlastníckeho práva pre L.Balogha 
s manželkou. 
Uznesenie č.139/2011  
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 
Vyjadrenie Rady školy pri ZŠ Batizovce k správe o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ.  
Uznesenie č.140/2011  
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 
Uznesenie Okresného súdu Poprad v právnej veci navrhovateľa Pavla Omastu. 
Uznesenie č.141/2011  
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  
predloženú cenovú ponuku PD Batizovce na zimnú údržbu ciest v r. 2011/2012.  
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Uznesenie č.142/2011  
Obecné zastupiteľstvo odporúča starostovi obce 
uzavrieť zmluvu s PD Batizovce v súlade s cenovou ponukou zo dňa 25.10.2011 na zimnú 
údržbu ciest v r.2011/2012 a zároveň doplniť zo strany PD Batizovce o kalkulácie cien na 
prípadné použitie iných mechanizmov na zimnú údržbu ciest (nakladač, autá).  
 
Uznesenie č.143/2011  
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  
informáciu o stave riešenia žiadosti p. Márie Durániovej vo veci prekládky verejného 
vodovodu (uzn.č.118/2011). 
Uznesenie č.144/2011  
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  
čiastkovú realizáciu rekonštrukcie horného ihriska na Štúrovej ulici (uzn.č.104/2011) 
v rozsahu uloženia podkladovej vrstvy. 
Z: starosta a predseda komisie mládeže a športu   T:31.12.2011 
Uznesenie č.145/2011  
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  
vypracovaný projekt na zlepšenie materiálneho a technického zabezpečenia OHZ. 
Uznesenie č.146/2011  
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  
správu o vykonanej kontrole na úseku hospodárskej mobilizácie vykonanú Obvodným 
úradom Poprad odbor CO a KR. 
Uznesenie č.147/2011  
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 
list občana p. Pavla Omastu. 
Uznesenie č.148/2011  
Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie 
komuniké z 22. snemu ZMOS-u zo dňa 24.10.2011. 
 
K bodu 10. Interpelácia poslancov, diskusia 
Uznesenie č.149/2011  
Obecné zastupiteľstvo  ukladá 
hlavnej kontrolórke obce skontrolovať výdaje a príjmy z organizovania obecného plesu za 
obdobie posledných 3 rokov. 
Z: HKO       T: 9.12.2011 
Uznesenie č.150/2011  
Obecné zastupiteľstvo  ukladá 
hlavnej kontrolórke obce skontrolovať faktúru č.265/2011 zo dňa 12.9.2011 a porovnať 
s faktúrou za práce prevedené podľa výsledku súťaže na vysprávky ciest. 
Z: HKO       T: 9.12.2011 

 
 
 
         Ivan  Č i č m a n e c  
              starosta obce 
 
Návrhová komisia:   
 
Ing. František Lizák 
Mgr. Zuzana Pastrnáková 


